

淡江大學外國學生報到意願調查表(淡水校園)
Registration Survey for International Student of
Tamkang University (Tamsui Campus)

錄取學系 Your major department	
學號 Student ID. Number	
考生姓名 Your name (CAPITAL)	中文 Chinese : 英文 English :
地址 Address of your native country (CAPITAL)	
在台聯絡地址/電話/手機 Your address/ phone number / Cell phone number using in Taiwan (CAPITAL)	地址 Your address using in Taiwan : 電話 Your phone number using in Taiwan : 手機 Your Cell phone number using in Taiwan :
<p>本人參加 貴校 107 學年度第 2 學期外國學生招生考試業經錄取，本人 I am accepted as an International Student at Tamkang University, and I <input type="checkbox"/> 願意註冊入學 do intend to enroll at Tamkang University. (108 年 2 月 15 日上午 9 時~11 時至教務處註冊組報到 Please come to the Registration Section, Office of Academic Affairs, Tamkang University from 9am to 11am on February 15, 2019 to register.)</p> <p><input type="checkbox"/> 放棄錄取資格 do NOT intend to enroll at Tamkang University (Please return the “Certification for Admitted International Students of Tamkang University” to Registration Section.)</p> <p style="text-align: center;">(請選擇其中一項 Check one box only) 年 月 日 (Year/Month/Day)</p>	
考 生 簽 章 Signature	
<p>備註：1.請於 108 年 1 月 25 日前將本表以掛號郵寄新北市 25137 淡水區英專路 151 號淡江大學教務處註冊組、或以電子郵件回傳 atgx@oa.tku.edu.tw、或以傳真回傳 (886-2-2620-9509) (如欲放棄仍應填表回覆)；逾期未回覆者，視為放棄錄取資格，事後不得以任何理由要求補救措施。</p> <p>2.欲申請保留入學資格者，請於繳費註冊截止日前(108 年 2 月 15 日)提出書面申請並寄回「淡江大學外國學生入學許可證明書」，保留入學僅得申請一次，以一年為限。</p> <p>Note: 1. Please send this form back to the following address via a registered letter, or to the e-mail box, atgx@oa.tku.edu.tw, or fax to this phone number, 886-2-2620-9509, by January 25, 2019.: Registration Section, Office of Academic Affairs, Tamkang University No.151, Yingzhuan Rd., Danshui Dist., New Taipei City 25137, Taiwan (R.O.C.) Students who do not send us this form in time (by post mark) will lose their eligibility to enroll at our university.</p> <p>2. If you wanted to apply for retaining your admission for one year, please send us your “Certification for Admitted International Students of Tamkang University” and a statement why you have to apply for retaining admission by February 15, 2019. Applying for retaining is only one time for one year.</p>	